
留声机M P 3系列

使用说明书

功能介绍控制面板示意图惠州市洛斯贝拉家居用品有限公司

一、电源开关/音量调节旋钮

   1、顺时针调节旋钮打开主机电源

   2、打开电源后，调节旋钮可调节音量大小，也可以用

      遥控调节音量大小

二、USB播放

   1、打开电源主机默认为    播放模式

   2、在其他的播放模式下，轻按遥控的USB功能键可直接

      转换为USB播放模式

   3、USB模式下，轻按音效调节键可以调节不同的音效

三、黑胶播放

   1、轻按黑胶/音频键，显示屏显示    模式

   2、把黑胶唱片放在唱机上，选择相应的黑胶转速，

      放下唱臂开始播放黑胶唱片

   3、黑胶唱片播放完后，唱机停止

四、蓝牙播放

   1、轻按蓝牙功能键，显示屏显示   模式,连接PEL蓝牙

      设备播放

   2、蓝牙播放模式下，轻按音效调节键调节不同的音效

五、FM播放

   1、使用收音时，需将[FM/AM]键切换至    收音状态；

   2、面板或遥控器上的[播放/暂停]键为自动选台键，在收

      音状态长按3秒可进入自动选台搜索，自动选台搜索过

      程中短按一次[播放/暂停]，停止搜索；通过遥控器上

      的上/下一曲键，可对当前频率进行向上或向下选台；

   3、长按3秒遥控器或面板的上/下曲键，可对快速进行向

      上或向下选台，遇台停止；

1、待机开关         2、静音按键

3、音量加           4、音量减

5、上一曲           6、下一曲

7、蓝牙功能        8、黑胶/AUX功能

9、音效选择         10、USB/TF功能

11、FM功能          12、音量面板

13、USB接口         14、显示屏

15、上一曲/音量减   16、暂停/播放

17、下一曲/音量加   18、功能切换

19、电源开关/音量调节         
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唱盘操作步骤

喇叭安装示意图

一、从包装箱内取出带弯管，以逆时针的方向将上（带花）
    部分拧出并使其分离开弯管；（图1）

二、组装大喇叭时，左手固定弯管头，右手以顺时针方式
    旋转弯管，直到完全吻合为止；（图2）

三、将大喇叭连接线与主机弯管连接线按方向插好，最后
    将大喇叭套在主机弯管底座上。（图3）

取下唱针

装上唱针

    使用唱机时先将功能切换至唱机状态，放入黑胶，取下
唱针白色保护套，将唱臂移至黑胶上；此时转盘开始工作，
当黑胶唱完后，唱盘会自动停止。

更换唱针

主机(机柜)、金属大喇叭、喇叭弯头、遥控器、

2寸高音喇叭、电源适配器、说明书

配件清单



USER MANUAL 
Phonograph

Remote Controller
INHERIT THE HISTORY AND BEATIFY THE LIFE

SCHEMATIC DIAGRAM OF CONTROL PANEL INTRODUCTION TO FUNCTION
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I. Power switch/Volume adjust knob

II. USB play

III. Vinyl record play

IV. Bluetooth play

V. FM play

1、Standby 2、Mute button

3、Volume + 4、Volume -

5、Previous 6、Next

7、Bluetooth play  8、Black glue play

9、Sound effect    10、USB/TF play

11、Radio play    12、Pause playback

13、USB interface   14、Screen

15、Previous 16、Pause

17、Next 18、Function select

19、Power switch/volume adjust knob

1. turn the knob clockwise to connect the mainframe power

2.After power on, turn the knob to adjust the volume, or adjust
the volume by remote controller

1. After power on, the default mode is USB play

2. Under other playing mode, press the USB function button of 
the remote controller and switch to USB play mode

3. In USB mode, press the sound adjust button for different 
sound effect

1. Press the Function select button, and PHO appears on the 
screen

2. Place the vinyl record on the player, select the corresponding 
rotation speed and put down the tone arm to play the vinyl 
record

3. The player will stop after the vinyl record is over

1. Press the Function select button, and BT mode appears on 
the screen, connecting the PEL bluetooth.

2. In the bluetooth mode, press the sound adjust button for 
different sound effect

1. when using radio, press the function switch button and switch 
to FM mode

2. Play/Pause button on the panel or remote controller is for 
automatic station-selection in FM mode, press it for 3s to start the 
automatic station search; during search, press the ‘Play/Pause’ 
button to stop the search; select the station upward or downward 
by the Next/Previous on the remote controller;

3. Press the ‘Next/Previous’ button for 3s on the remote 
controller or panel, start the rapid station-selection upward or 
downward and selection stops for available station.
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OPERATION PROCEDURES OF TURNTABLE

INSTALLATION DIAGRAM OF HORN

1. Take out the bent tube from the packing box, screw out the 
upper part (with flower) counterclockwise and separate it from the 
bent tube; (Figure 1)
2. When assembling the large horn, fix the elbow head with the left 
hand, and rotate the elbow clockwise with the right hand until it is 
completely consistent: (Figure 2)
3. Insert the connecting line of the large horn and the connecting 
line of the mainframe elbow according to the direction, and finally 
put the large horn on the base of the mainframe elbow. (Figure 3)

figure 2 figure 3

All rights reserved

All other marks, products or company names mentioned in this 
manual are trademarks of their respective companies

1. Remove the buckle of tone arm
2. Lift the tone arm by adjusting the 
lifting arm
3. Select the play speed
4. Remove the protection sleeve of 
stylus
5. Place the vinyl record
6. Move the stylus to the edge of the 
vinyl record
7. Put down the lifting arm slowly
8. After using it, please disconnect the 
power and assemble the protection 
sleeve of stylus

take off the stylus

assembly the stylus

protection sleeve 
for stylus

vinyl record

electrical pin

tonearm

replace the stylus

When using the gramophone, switching to the state of gramophone, 
put in the vinyl record, remove the white protective sleeve of the 
stylus, and move the tonearm to the vinyl record; then, the turntable 
starts to work, and when the vinyl record is finished, the turntable 
will stop automatically.



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.


